
لیونل مسی در یک مصاحبه درباره مسائل مختلفی از جمله 
جدایی ناگهانی اش از بارسلونا در تابستان سال گذشته و پیوستن 
به پاری سن ژرمن و همین طور قهرمانی رئال مادرید در فصل 

جاری لیگ قهرمانان اروپا صحبت کرد.
 وداع با بارسا 

مسی ابتدا به وداع احساسی اش با بارسلونا پس از 17 سال 
حضور در این تیم اشاره داشت و گفت: من در بارسلونا همه چیز 
داشتم. زمانی از وطنم دور شدم که یک بچه بودم و به همین 
دلیل بیشتر از اینکه در آرژانتین زندگی کرده باشم در بارسلونا 
بوده ام. واقعیت این است که هیچ برنامه ای برای جدایی از 
بارسلونا نداشتم، با این حال شرایط طوری پیش رفت که مجبور 
به جابه جایی شدیم، اما تطبیق پذیری فرزندانم با محیط جدید 
زندگی شان عالی بود. برای من و همسرم اما دل کندن از بارسلونا 
سخت تر بود. بعداز سپری کردن تقریبا تمام عمر در بارسلونا برای 
کسی مانند من در این سن و سال دیگر تغییر محیط زندگی 

سخت است و به همین دلیل خیلی اذیت شدم.
 حذف پاری سن ژرمن 

موضوع بعدی که مسی درباره اش صحبت کرد، حذف 
تیمش پاری سن ژرمن از مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 

اروپای فصل اخیر توسط رئال مادرید قهرمان 
نهایی رقابت ها بود. مسی اظهارداشت: باخت 
به رئال مادرید ما را کُشت، البته در فوتبال 
همیشه تیمی که بهتر بازی می کند برنده 
نمی شود. قصد ندارم ارزش کار رئال مادرید 
را در این رقابت ها پایین بیاورم، چون این تیم 
همیشه در این رقابت ها خوب کار کرده است، 
اما به نظر من رئال مادرید امسال بهترین تیم 
لیگ قهرمانان نبود. من می دانم رئال مادرید 
چه تیمی است. سال ها در اسپانیا زندگی 

کرده ام و آن تیم را می شناسم. درواقع تمام طول 
زندگی ام از نزدیک شاهد بازی های این تیم بوده ام. 
امسال هم می دانستم که چنین اتفاقی ممکن است 
رخ دهد، چون آنها از هیچ به گل می رسند و بعداز 
آن هم به صورت خودکار سیستم بازی شان را 
تغییر می دهند. به نظر من برابر رئال مادرید باید 

در همان 15، 20 دقیقه ابتدایی کار حریف را 
یکسره کنید، وگرنه هرچه بگذرد، روند بازی 
عوض می شود و بعد با یک موقعیت عجیب و 

غریب و اتفاقی ممکن است آنها به گل برسند و روند بازی 
عوض شود. من کاملا حدس می زدم که چنین اتفاقی 
ممکن است رخ دهد، چون برای خودمان و تمام تیم هایی 
که به آنها اشاره کردید )چلسی، من سیتی و لیورپول( 
رخ داده و اولین باری نیست که چنین چیزی را 
شاهد هستیم. کاپیتان تیم ملی آرژانتین که در 
یک بازی دوستانه مقابل ایتالیا به میدان خواهد 
رفت، تاکیدکرد که قصد ندارد تا قبل از فتح یک 
لیگ قهرمانان دیگر فوتبال اروپا را ترک کند. وی 
تصریح کرد: من می خواهم باردیگر قهرمان اروپا 
شوم و ناراحتم که امسال نتوانستیم این کار را 
انجام دهیم. امسال باردیگر دیدم که بهترین 
تیم ها همیشه قهرمان لیگ قهرمانان نمی شوند 
و به من ثابت شد که لیگ قهرمانان و قهرمانی 
در آن وابسته به شرایط و توجه به جزئیات 

خاص است.  
 جام جهانی 

مسی ادامه داد: من قبلا هم گفته بودم که بعداز 
جام جهانی باید درباره خیلی چیزها تجدیدنظر کنم، 
اما الان هنوز نمی دانم چه اتفاقی خواهد افتاد. واقعیت 
این است که من به این موضوع فکر خواهم کرد. ببینیم 
چه پیش می آید. تصمیم گیری برایم خیلی سخت است اما 

هنوز هیچ ایده روشنی ندارم.
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دیدگــــــاه
برنامه پرسپولیس برای فصل آینده  

در خصوص عملکرد پرسپولیس برای فصل آینده به نظرم 
جذب بازیکنان خوبی مانند مرتضی پورعلی گنجی و علیرضا 
بیرانوند و تمدید قرارداد مهره های تاثیرگذاری مانند مهدی 
ترابی اقدامات بسیار خوبی است. ضمن اینکه بحث جذب 
بازیکنانی چون سروش رفیعی، دانیال اسماعیلی فر و سعید 
صادقی در میان است و این موضوع کمک زیادی به تیم 
خواهد کرد تا فصل آینده باقدرت بالایی به مصاف رقبا برود. 
مهم ترین مساله ترمیم ساختار دفاعی تیم است. پرسپولیس 
در این نقطه از زمین دارای نقطه ضعف های بزرگ است و باید 
بازیکنانی جذب شوند که در قواره این تیم باشند. در این فصل 
که با نایب قهرمانی به پایان رسید توریست هایی جذب شده 
بودند که برای سیاحت و مشایعت بازیکنان تیم های رقیب 
در ترکیب قرار می گرفتند.  اگر بهترین بازیکنان ایران هم 
در تمامی پست ها جذب شوند تا زمانی که کادرفنی تکمیل 
نباشد امکان مقابله با تمامی حریفان فراهم نمی شود. تیم هایی 
که در برابر پرسپولیس قرار می گیرند به دقت برنامه های 
مدنظر یحیی گل محمدی و دستیارانش را آنالیز می کنند تا 
راه های به نتیجه رسیدن تیم را ببندند. سرمربی پرسپولیس و 
دستیارانش تا دو فصل دیگر قرارداد دارند و حالا که تصمیمی 
برای جدایی ندارند باید با اضافه کردن مربی خارجی با کیفیت 
این کادر را تقویت کرد تا بتوان در طول فصل حداکثر امتیاز 
را به دست آورد. استقلال اگر توانست به قهرمانی دست یابد 
جدا از اینکه پرسپولیس با تیم فصول گذشته فاصله داشت 
به خاطر گابریل.پین در کادرفنی فرهاد مجیدی بود. این 
مربی ایتالیایی به خوبی حریفان را آنالیز می کرد و برنامه های 
خوبی به مجیدی داد تا وی بتواند از غفلت پرسپولیس و 
دیگر مدعیان استفاده کند و قهرمان شود.  اگر مربی خارجی 
کاربلد به جمع دستیاران گل محمدی اضافه شود گام مهمی 
برای رسیدن به عنوان قهرمانی برداشته خواهد شد. از طرفی 
باید سرمربی تیم مراقب رفتارهایش باشد که در این فصل 
انجام داد و تیم را از قهرمانی دور کرد باشد. اصرار بر دریافت 
مطالبات مالی که همراه با قهر و اعتصاب بود آرامش را از 
پرسپولیس در مقاطع مختلف گرفت و شاهد بودیم که 
سرخپوشان ابتدا سوپرجام را به فولاد خوزستان دادند، 
سپس در جام حذفی مغلوب آلومینیوم اراک شدند و پس از 
پنج فصل قهرمانی لیگ برتر فوتبال ایران را از دست دادند تا 
استقلال جام را بالای سر برد. متاسفانه پرسپولیس خودزنی 
کرد و اجازه داد سه جام نصیب تیم های دیگر شود. در دربی 
برگشت وقتی استقلال به گل تساوی رسید به جای اعتراض 
شدید به داور باید تیم مدیریت می شد تا در زمان باقیمانده 
با آرامش به دنبال گل برتری باشد نه اینکه به بازیکنان این 
باور داده شود که همه چیز تمام شده است.  پرسپولیس اگر 
می خواهد در فصل آینده قهرمانی را تقدیم استقلال یا دیگر 
مدعیان نکند باید ایرادهای خود را برطرف کند. از اشتباهاتی 
که در این فصل مرتکب شد درس عبرت بگیرد و اجازه ندهد 
حوادثی که دست این تیم را از جام کوتاه کرد، تکرار شود. از 
طرفی دیگر همان طور که در پنج قهرمانی متوالی پرسپولیس 
وزیر ورزش قبلی نقشی نداشت وزیر ورزش جدید هم ربطی 
به قهرمانی استقلال ندارد. باید از این مدل صحبت های خام 
و ناپخته دست بکشیم و کاملا فنی و حرفه ای به مسائل نگاه 
کنیم تا بتوانیم برای رسیدن به قهرمانی گام برداریم. با توجه 
به اینکه رضا درویش مدیر عامل فهیمی است با استفاده از 
حمایت های او به سوی تکامل گام برداشته شود تا آماده 
رقابت با تمامی حریفان شد. فصل آینده حمایت تماشاگران 
نیز به تیم کمک خواهد کرد تا بتواند شروع قاطعی داشته 
باشد و از همان ابتدای فصل امتیازات لازم را برای صدرنشینی 
کسب کند تا برای رسیدن به قهرمانی با سرعت بیشتری گام 

بردارد. 

ضیاعربشاهی
 کارشناس فوتبال 

 

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در پاسخ به این سوال که 
بیرانوند قراردادش را با پرسپولیس امضا کرده است؟ گفت: 
نه، باید در این خصوص روز پنجشنبه تصمیم گیری کنیم. 
الان فصل نقل وانتقالات نیست و نمی توانیم قراردادی ثبت 
کنیم. درویش در پاسخ به این سوال که رضاییان به کمیته 
انضباطی باشگاه دعوت شده است؟ خاطرنشان کرد: شنیدم 
وی صحبت هایی کرده مبنی بر اینکه رایگان بازی کرده است. و 
بخش مالی باشگاه گفته  که پس پولی که برای آمدنش گرفته، 
کجا رفته است؟ وی در پاسخ به این سوال که درست است که 

رضاییان برای نیم فصل 6 میلیارد گرفته است؟ تصریح کرد: فکر 
می کنم بیشتر از 6 میلیارد باشد. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
در پاسخ به این سوال که گل محمدی برای تغییر دستیارانش 
صحبتی کرده است؟ گفت: هیچ صحبتی انجام نشده است. تا 
امروز درباره اینکه تغییری صورت بگیرد بحثی نشده است. 
بعداز پایان مسابقات در این خصوص تصمیم گیری می شود 
که گل محمدی با همین دستیاران کارش را ادامه می دهد 
یا خیر. درویش در پاسخ به این سوال که تیمی که برای فصل 
آینده بسته می شود در راستای قهرمانی است؟ خاطرنشان 

کرد: کادرفنی باید تصمیم بگیرد که چه تیمی در حد نام 
پرسپولیس ببندند. جایگاه پرسپولیس اینقدر بالاست که بعد از 
7، 8 سال یکبار قهرمان نمی شود، بحث روز می شود. این نشان 
می دهد که جایگاهی غیر از قهرمانی برای پرسپولیس متصور 
نمی شود. کمتر تیمی است که 5 سال قهرمان شود و 2 سال 
هم نایب قهرمان شده باشد و مردم دغدغه شان این باشد که چرا 
قهرمان نشده است. به نظر من یک مقدار علاوه بر مشکلات تیم، 
انگیزه اعضای تیم هم کمتر شده بود. ان شاءا... برای سال جدید 
بازیکنانی که بتوانند به تیم کمک کنند حتما گل محمدی 
جذب می کند. درویش درباره شرایط سیدجلال حسینی افزود: 
هر تیمی بزرگ و کاپیتان دارد و یک روزی می آیند و یک روزی 
هم می روند. سیدجلال متعلق به باشگاه پرسپولیس است و 

باشگاه هم حتما باید جایگاه او را حفظ کند.

رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس: 

»رضاییان« بیش از ۶ میلیارد گرفته است

آرمان ملی: مجمع فدراسیون فوتبال روزگذشته برگزار 
شد. در این جلسه با توجه به محرومیت عزیزی خادم طبق رأی 
کمیته اخلاق و کمیته استیناف، عزل وی قطعی شد، همچنین 

»سراجی« از هیات رئیسه فدراسیون کنار گذاشته شد! 
 استعلام از فیفا 

با وجود تهدیدهای اخیر شهاب الدین عزیزی خادم از ابتدای 
جلسه خبری از حضور رئیس معزول فدراسیون که با حکم 
کمیته اخلاق و استیناف 2 سال از حضور در هرگونه فعالیت 
مربوط به فوتبال، فوتسال و فوتبال ساحلی محروم شده؛ نبود اما 
حسن کامرانی فر در اعلام دستور جلسه بند عزل مربوط به وی 
را هم قرائت کرد. کامرانی فر اظهار داشت: با توجه به اینکه باید 
21 روز قبل دستور جلسه را به اعضا اعلام می کردیم و پس از این 
تاریخ حکم کمیته اخلاق و استیناف درمورد عزیزی خادم اعلام 
شد درمورد بند 1۴ دستور جلسه )مربوط به عزل عزیزی خادم( 
را اعلام می کنم. با توجه به رأی موافق اکثریت اعضای مجمع 
بند 1۴ مربوط به عزل عزیزی خادم از دستور جلسه خارج شد. 
با اعلام دبیرکل فدراسیون و استعلام از فیفا عزل عزیزی خادم 
قطعی شد، بنابراین عزیزی خادم به عنوان فرد محروم نمی تواند 
در مجمع فدراسیون حاضر شود و عملا عزل او از ریاست 
فدراسیون فوتبال قطعی شد. طبق اعلام حسن کامرانی فر، فیفا 
به صراحت اعلام کرده اگر شخصی طبق حکم ارکان قضائی 
فدراسیون فوتبال محروم شده باشد حق حضور در جلسه را 
ندارد و پس از طی دوران محرومیت خود نیز به این دلیل که 
شرایط احراز صلاحیت را ندارد نمی تواند در فوتبال فعالیت کند. 
کامرانی فر پیشنهاد داد با توجه به اینکه 10 شهریور پنجشنبه 
است برای برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال در 
همین جلسه رأی گیری شود که در نهایت اعضا با تاریخ 8 

شهریور برای برگزاری جلسه در روز سه شنبه موافقت کردند. 
 سراجی 

طبق اعلام محمدحسین حمیسی، رئیس حراست فدراسیون 
فوتبال طبق بررسی های به عمل آمده با حضور نمایندگان فیفا 
احسان اصولی عزل نمی شود و مهرداد سراجی عزل می شود . 
مهرداد سراجی با 5۴ رأی موافق، 27 رأی مخالف و یک رأی 
مخدوش از جمع 81 رأی معتبر از سمت خود عزل شد. مهرداد 
سراجی در مورد اینکه آیا شما و براتی به دنبال این بودید که 
مجمع به عقب بیفتد، گفت: این موضوع از طرف من یا براتی 
مطرح نشد، من چنین درخواستی نداشتم و براتی هم حداقل 
چیزی در این مورد نگفته است. وی در مورد اینکه گفته یکی از 
اعضای هیات رئیسه صورت جلسات را پاره کرده اند، افزود: بله، 
اما نمی دانم چطور شد که انعکاس این خبر به این شکل شد. 
البته ربطی به این مجمع ندارد. البته وقتی صورت جلسه تهیه 
می شود، اصلاحات روی آن صورت می گیرد. حالا اینکه بگویند 
مخدوش شده است درست نیست. مخدوش شدن یعنی اینکه 
یک سند مصوب هیات رئیسه که همه آن را امضا کرده اند و به 
تصویب رسیده، از بین برود. سراجی ادامه داد: این مصوبات نیاز 
به اصلاحات داشت، حتی قبل از من هم اصلاح شده بود. این کار 
قانونی بوده است، مصوبه هیات رئیسه یعنی اینکه همه اعضا آن 
را امضا کردند و یک سند قانونی محسوب می شود. اینکه حالا 
بگویند بخوانید اگر اشتباه بود به ما بگویید که مشکلی ندارد، 
مثلا نام یکی از اعضا اشتباه چاپ شده بود. مثلا سیدمحمد بوده 
اما نامش سعیداحمد نوشته شده است. ما نباید این را اصلاح 
کنیم. اینکه گفته می شود صورتجلسه پاره شده است شما را 
به مسیری منحرف می کند که این مسیر چیزی نیست که به 
فوتبال ایران کمک کند. عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در 

مورد اینکه بعداز پرونده ویلموتس و در سه سال گذشته اعضای 
هیات رئیسه صورت های مالی را امضا نکرده اند، بیان داشت: 
سوال خوبی بود. این سوالاتی است که باید پرسیده شود. دو نفر 
از اعضای هیات رئیسه سابق در حال حاضر در دسترس هستند، 
یکی از آنها در مجمع حضور دارد. باید ببینند صورت های مالی 
را امضا کنند چون عملکرد خود آنهاست و بعد همان افراد منتقد 
هیات رئیسه فعلی هستند. آقای بهاروند! آقای طالقانی! آیا پاسخ 
داده اید که چرا صورت های مالی را امضا نمی کنید. حالا سازمان 
لیگ بماند که آنجا چه خبر است. مساله اصلی ما اینهاست، حالا 

اینکه یک صورتجلسه اصلاح شده، نباید ما را به انحراف ببرد. 
 نظر گرشاسبی 

حمیدرضا گرشاسبی در حاشیه مجمع عمومی فدراسیون 
فوتبال اظهارکرد: یکسری موارد، بندها و ابهاماتی بود که باید 
در مجمع مطرح می شد. یکی از معضلاتی که سه چهارسال 
بلاتکلیف مانده، مباحث مالی است. حسابرسی نشده و بازرس 
قانونی تایید نکرده است. حتی هیات رئیسه و فدراسیون های 
سال های قبل هم اینها را تایید نکرده اند. این مساله خیلی 
برای فدراسیون ما بد است که متاسفانه چنین اوضاعی دارد. اما 
ماجدی و کامرانی فر قول دادند پیگیر شوند که در یک مجمع 
فوق العاده جبران شود و قبلی ها امضا کنند تا کار قانونی شود. وی 
افزود: از طرفی عزل رئیس قبلی فدراسیون بود که مورد بررسی 
قرار گرفت. با توجه به موارد و مطالبی که مطرح کردند و کمیته 
استیناف هم رأی داده بود. متاسفانه نتوانست بیاید. ولی بهتر 
بود به این مجمع می آمد و از خودش دفاع می کرد. اگر مسائل 
حضورا مطرح می شد به نظرم قشنگ تر بود اما نشد. موارد مهم 
دیگری مانند عزل ۴ عضو هیات رئیسه بود که به انتخابات رسید 
و همه اعضا رأی خودشان را دادند. باید برای سرنوشت فوتبال 
کشور فکری اساسی شود. این زیبنده فوتبال ما نیست که در 
مدت کوتاهی ۴ رئیس فدراسیون عوض شوند. این اتفاق همه 

برنامه ها را به هم می ریزد و هیچ برنامه ای وجود ندارد. 
 حد نصاب

کامرانی فر درباره از حدنصاب خارج شدن هیات رئیسه با عزل 
سراجی اظهارداشت: اتفاقات خوبی که رخ داد این بود که 8 
شهریور مجمع انتخاباتی انجام می شود و به همین دلیل نیاز به 
مصوبه هیات رئیسه نداریم. باتوجه به فردی که از هیات رئیسه 
جدا شد، هیات رئیسه می تواند تا انتخابات نفر اضافه کند. این 
نفر در اولین جلسه مشخص می شود. بحث نایب رئیس بانوان 
خارج از فوتبال است و ما نمی توانیم درباره آن تصمیم گیری 
کنیم. دبیرکل فدراسیون فوتبال درباره وضعیت شهره موسوی، 
نایب رئیس بانوان این فدراسیون که در حال حاضر در زندان 
به سر می برد، توضیح داد: این سوال شما جنبه حقوقی دارد و 
اجازه دهید من جواب ندهم. ولی بندی در کمیته اخلاق است 
که این کمیته می تواند به ماجرای نایب رئیس بانوان ورود کند. 

او در جلسه غایب بود. 

تیم استقلال موفق شد بدون شکست به مقام 
قهرمانی لیگ برتر برسد. احمد جمشیدیان، 
بازیکن پیشین استقلال در این خصوص 

صحبت کرد. 
 درباره بازی استقلال مقابل نفت 

مسجدسلیمان چه اظهارنظری دارید؟
 حساسیت هایی که در این بازی وجود داشت 
باعث شد تا استقلال محتاط عمل کند. آنها 
به دنبال رکورد بودند که در پایان هم آن را 
به دست آوردند. در نیمه اول که استقلال 
اصلا خوب نبود اما مجیدی با تغییرات، روند 
را در نیمه دوم به سود استقلال تغییر داد. 
تمرکز مجیدی و استقلال روی بردن نبود. 
روی گل نخوردن و نباختن بود. این مساله هم 
طبیعی است و فکر می کنم استقلالی ها دوست 
داشتند با رکوردشکنی جلوی چشم این همه 
هوادار، قهرمانی را جشن بگیرند. هر دو تیم از 

تساوی راضی به نظر می رسیدند. 
 دلایل قهرمانی استقلال چیست؟

 برای اینکه یک تیم موفق داشته باشید، 
به کادرفنی، بازیکنان، باشگاه و هواداران نیاز 
دارید. با توجه به شرایط کرونا هواداری در کار 
نبود پس آن را کنار می گذاریم. می رسیم به 
بخش مدیریت که نقشش در استقلال واقعا 
پررنگ بود. شکل و شمایل اداره استقلال 
امسال توسط آجورلو واقعا عالی بود. مشکلاتی 
که هر سال در استقلال می دیدیم امسال بسیار 
کمتر مشاهده شد و خود مجیدی هم بسیار 
باتجربه تر از گذشته عمل کرد. تیم مجیدی 
سال های گذشته تیم های هجومی می ساخت 
اما امسال توانست ضعف های دفاعی را حل کند 
و با یک خط دفاعی قدرتمند قهرمانی را برای 
هواداران به ارمغان بیاورد. به نظرم استقلال با 
یک تیم متوسط از نظر نیروی انسانی توانست 
این شاهکار را رقم بزند و ترکیب اضلاع نام برده 

باعث یک قهرمانی با شکوه شد. 
 استقلال چه برنامه ای باید برای فصل 

بعد داشته باشد؟!
 تمام باشگاه های دنیا در انتهای مسابقات 
به دو فاکتور اهمیت می دهند. اول ثبات. 
قطعا مجیدی دوست دارد 60 یا 70درصد از 
بازیکنانش حفظ شوند. نکته دوم اگر استقلال 
هم یک فصل نقل وانتقالات خوب داشته باشد، 
مثل تمام تیم های موفق یک گام جلوتر است. 

گفـــتوگـــو

 واکنش فدراسیون جهانی  
به حضور »حدادی« در تیم ملی

ایسنا: فدراسیون جهانی بسکتبال نسبت 
به حضور حامد حدادی در لیست تیم ملی 
ایران واکنش نشان داد. کادرفنی تیم ملی 
بسکتبال ایران روز 29 اردیبهشت 1۴01 
لیست بازیکنان مدنظر خود برای حضور در 
دورجدید اردوها را منتشر کرد که فدراسیون 
جهانی بسکتبال نسبت به نام حامد حدادی 
در جمع بازیکنان ایران واکنش نشان داد. 
فدراسیون جهانی نوشت: اسامی منتشرشده 
از سایت فدراسیون های عضو دریافت شده 
است، حدادی و ژوچی در سرلیست. نکته قابل 
توجه پرداختن فیبا به نام حامد حدادی و ژو 
چی سنتر جوان چینی در تیتر گزارش خود 
است. طبق لیست فیبا تا به این لحظه اسامی 
اردونشینان تیم های ایران، چین و نیوزیلند 
مشخص شده است که به نظر تنها تیم هایی 
هستند که از الان اردوهای خود را برای پنجره 
سوم انتخابی جام جهانی 2023 آغاز کرده اند. 

خارجازمستطیلسبز

احمد جمشیدیان: 
 شکل و شمایل 
 اداره استقلال 

خوب بود! 

خــــبر
کاپلو: 

 شانس قهرمانی انگلیس 
در جام جهانی زیاد است

سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال انگلیس 
معتقد است که شانس سه شیرها برای قهرمانی 
در جام جهانی 2022 بسیار زیاد است. تیم گرت 
ساوت گیت در حال حاضر یکی از مدعیان 
قهرمانی جام جهانی است که قرار است در کشور 
قطر برگزار شود. برای کاهش اثرات گرمای سوزان 
تابستان، این رقابت ها برای اولین بار در تابستان 
برگزار نمی شود. در حالی که این حرکت خشم 
بسیاری از هواداران را در سراسر جهان برانگیخت، 
کاپلو فکر می کند که این تغییر زمانی جام جهانی 
به نفع انگلیس خواهد بود، زیرا بازیکنان آنها 
از خستگی پایان فصل در امان خواهند بود.  
فابیو کاپلو گفت: مشکل تیم ملی انگلیس در 
جام های جهانی گاهی اوقات به این دلیل بوده 
است که بازیکنان انگلیسی در پایان فصل خسته 
می شدند. لیورپول را در فینال لیگ قهرمانان اروپا 
دیدید؟ آنها سرزنده نبودند و نسبت به اول فصل 
کندتر بازی کردند. به عنوان سرمربی پیشین 
تیم ملی انگلیس، همیشه می گفتم که می توانید 
در سپتامبر، اکتبر و نوامبر بازی های واقعی 
تیم ملی انگلیس را ببینید. جام جهانی بعدی 
برای انگلیس بسیار مناسب است. در حالی که 
حرف کاپلو درست است، هم چنان این نگرانی 
وجود دارد که بازیکنان انگلیس برای حضور 
در جام جهانی خسته باشند، زیرا روز افتتاحیه 
این مسابقات، زمانی که انگلیس به مصاف ایران 
خواهد رفت، تنها هشت روز پس از آغاز تعطیلات 

نیم فصل دوم لیگ برتر خواهد بود. 

در مجمع فدراسیون فوتبال چه گذشت؟

عزل قطعی »عزیزی خادم«، برکناری »سراجی«! 

تسنیم: مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: امیدوارم مسیری 
که برای استقلال آغاز شده است، منجر به کسب ستاره سوم 
قهرمانی در آسیا شود. مصطفوی آجورلو اظهارداشت: قهرمانی 
استقلال را به مردم خوب و فوتبالی ایران و همچنین هواداران 
استقلال تبریک می گویم و امیدوارم این قهرمانی برای آنها 
شیرین و مبارک باشد. حتما قهرمانی حاصل تلاش کادر فنی، 
بازیکنان و به خصوص فرهاد مجیدی بوده است. سرمربی 
بااخلاق و حرفه ای استقلال که همگی با تلاش شان توانستند 
همه رکوردها را بزنند و من به عنوان کوچک ترین عضو خانواده 
استقلال که در خدمت شان هستم، کمترین نقش و اثر را داشتم. 
امیدوارم این مسیر منجر به کسب ستاره سوم قهرمانی آسیا شود. 
وی در مورد تشویق او توسط هواداران استقلال بیان داشت: هر 
چه خدا روزی دهد. مدیرعامل استقلال مبنی بر ماندن فرهاد 

مجیدی در استقلال پاسخی نداد. 

فوتبــــالداخلی

 سرمربی تیم فوتبال اورتون به خاطر شیوه اعتراضش 
به قضاوت بازی این تیم مقابل لیورپول مجبور به پرداخت 
یک جریمه نقدی سنگین شد. فرانک.لمپارد سرمربی تیم 
فوتبال اورتون به دلیل انتقادش از داور بازی اخیر آبی پوشان 
مرسی ساید برابر لیورپول از سوی کمیته انضباطی اتحادیه 
فوتبال انگلیس محکوم به پرداخت 30 هزار پوند جریمه نقدی 
شد. پس از آن بازی که 2۴ آوریل در لیگ برتر انگلیس برگزار 

شد و لیورپول 2 بر صفر به پیروزی رسید، لمپارد 
۴2 ساله به شدت از عملکرد داور مسابقه ایراد 

گرفت و گفت که او حق تیمش را با نگرفتن 
یک پنالتی به سود آبی پوشان خورده است. 
او با اشاره به صحنه برخورد جوئل ماتیپ با 
آنتونی گوردون در محوطه جریمه لیورپول، 

افزود: این یک پنالتی بود، اما در آنفیلد 
چنین برخوردهایی را پنالتی 
با  اگر  البته  نمی گیرند. 
محمد صلاح و در محوطه 
برخوردی  چنین  ما 
صورت می گرفت، داور 

پنالتی اعلام می کرد. 

بیــنالمــلل

      شابعه؟!
سرژ گنابری بین سال های 2013 تا 2015 عضو 
آرسنال بود. در حالی که شایعات جدایی او و حتی علاقه 
رئال به گوش می رسد، انتشار عکسی توسط مسئول 

سوشال مدیای باشگاه آرسنال خبرساز شد.

  جشن
آمانوف در جشن قهرمانی استقلالی ها با پرچم 
کشورش ازبکستان حاضر شد تا بعداز جپارف، دومین 
بازیکن ازبکستانی ای باشد که با استقلال به قهرمانی 

دست پیدا می کند.

                      دائمی
قرارداد نونو مندز با PSG دائمی شد و تا 202۶ 
اعتبار خواهد داشت. PSG  با پرداخت ۴0 میلیون 
یورو به اسپورتینگ لیسبون، قرارداد مندز را تا 202۶ 

دائمی کرد.  

ت
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لیونل مسی: 
هیچ برنامه ای برای جدایی از بارسلونا نداشتم


